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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Starý Šachov č.9/2024 

ze dne 25.11.2024 

Zapisovatelka Lucie Halgašová upozornila před jednáním všechny přítomné zastupitele, že pro 

potřebu zápisu bude dnešní jednání nahrávat a záznam nebude uchován.  

 
Jednání zahájeno v 17:30 hod. 
Přítomni: J. Valenta, M. Josková,  E. Štekrt, F. Marek, K. Čerych, P. Slánský, M. Valentová 
Omluveni: ------------ 
Ověřovatelé: F. Marek, M. Valentová 
Předsedající: J. Valenta 
Zapisovatel: L. Halgašová 
Host: ------------- 
 
 
 
Navržený program: 

1. Žádost o dotaci na činnost mládeže pro školní rok 2024/2025 – Český rybářský svaz 

2. Dodatek č. 23 – AVE CZ odpadové hospodářství 

3. Obecně závazná vyhláška: Obecní systém odpadového hospodářství 

4. Kompetence starosty k provádění rozpočtových opatření 2025 

5. Úprava rozpočtu na konci roku 2024 

6. Rozpočtové opatření č. 5/2024 

7. Rozpočet na rok 2025 

Diskuze  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Návrh usnesení: Zastupitelé obce Starý Šachov schvalují program zasedání. 

Průběh hlasování: Pro 7  , Proti 0 , Zdrželi se hlasování 0    , Omluveni   0 

Program byl schválen.  

 

Průběh jednání 

 

1. Žádost o dotaci na činnost mládeže pro školní rok 2024/2025 – Český rybářský svaz  

Český rybářský svaz, místní organizace Žandov nás jako každý rok požádala o finanční dar/ dotaci 

z rozpočtu obce v částce 2tis. Kč na činnost jejich kroužku mládeže v rámci školního roku 2024/2025. 

Dle informace z jejich žádosti je ze strany dětí v poslední době velký zájem. Do dnešního dne mají 

registrováno 27 dětí- z toho 12 ze Žandova, 7 z Horní Police, 4 ze Stružnice, 2 z Velké Bukoviny a 2 ze 

Starého Šachova. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Starý Šachov schvaluje příspěvek pro Český rybářský svaz 

Žandov ve výši 2000,-Kč na školní rok 2024/2025. 



 

2 
 

 
Průběh hlasování: Pro  7 ,    Proti 0  ,     Zdrželi se hlasování  0  ,  Omluveni  0 
Usnesení č.1 bylo schváleno. 
 
 

2. Dodatek č. 23 AVE CZ odpadové hospodářství  

Obec Starý Šachov uzavřela dne s firmou AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. 11.10.2001 smlouvu o 

zneškodňování komunálních, separátních, velkoobjemových a nebezpečných odpadů č. 049/VJ/02. 

Nyní nám přišel dodatek ke smlouvě, kde bude upravena výše cen sjednaných ve smlouvě. Návrh 

dodatku č.23 dostali zastupitelé e-mailem do svých schránek. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Starý Šachov schvaluje dodatek č. 23 ke smlouvě o 

zneškodňování komunálních, separátních, velkoobjemových a nebezpečných odpadů v obci Starý 

Šachov č. 049/VJ/02 ze dne 11.10.2001 a pověřuje starostu k jeho podepsání. 

Průběh hlasování: Pro  7 ,    Proti 0  ,     Zdrželi se hlasování 0   ,  Omluveni  0 
Usnesení č.2 bylo schváleno. 
 

3. Obecně závazná vyhláška : Obecní systém odpadového hospodářství 
 
Je třeba zaktualizovat Obecně závaznou vyhlášku, kterou se stanoví obecní systém odpadového 
hospodářství. Touto vyhláškou se zruší Obecně závazná vyhláška č. 1/2015, kterou se stanoví systém 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů na území 
obce Starý Šachov, ze dne 2.5.2015. 

 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Starý Šachov schvaluje Obecně závaznou vyhlášku, kterou se 
stanoví obecní systém odpadového hospodářství a pověřuje starostu a místostarostu k jejímu 
podepsání. 
 
Průběh hlasování: Pro   7 , Proti   0    ,    Zdrželi se hlasování  0  , Omluveni    0 
Usnesení č.3 bylo schváleno. 

 
 

4. Kompetence starosty k provádění rozpočtových opatření 2025 
 
Na návrh paní účetní je potřeba mít schválenou Kompetenci starosty k provádění rozpočtových 
opatření.  

 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) o obcích (obecní 
zřízení) ve znění pozdějších předpisů, kompetenci starostovi obce k provádění rozpočtových 
opatření dle § 16 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 
pozdějších předpisů takto:  
1) u každé jednotlivé investice navýšení do 100 000,-Kč ( jednotlivě i kumulativně ) 
2) u jednotlivých paragrafů v rámci běžných výdajů navýšení do 100 000,- Kč ( jednotlivě i 
kumulativně ). 
S tím, že informace o rozpočtových opatřeních provedených starostou obce budou překládány vždy 
na nejbližším zastupitelstvu obce. 
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Tento schvalovací proces platí na období od 1.1.2025-31.12.2025 
 
Průběh hlasování: Pro 7    , Proti   0    ,    Zdrželi se hlasování  0    , Omluveni  0 
Usnesení č.4 bylo schváleno. 
 

5. Úprava rozpočtu na konci roku 2024 
 
Úprava rozpočtu na konci tohoto roku je přílohou tohoto zápisu. Jedná se o vyrovnání příjmů a 
výdajů na konci roku. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Starý Šachov schvaluje úpravu rozpočtu na konci roku 2024. 

 
Průběh hlasování: Pro 7   , Proti  0     ,    Zdrželi se hlasování   0 , Omluveni  0 
Usnesení č.5 bylo schváleno. 
 

6. Rozpočtové opatření č.5/2024  
 
Zastupitelstvo obce Starý Šachov bylo seznámeno s návrhem rozpočtového opatření č. 5/2024. Celé 
znění rozpočtového opatření č. 5/2024 je přílohou tohoto zápisu. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Starý Šachov schvaluje rozpočtové opatření číslo 5/2024. 

 
Průběh hlasování: Pro  7  , Proti  0     ,    Zdrželi se hlasování  0  , Omluveni   0 
Usnesení č.6 bylo schváleno. 
 

7. Rozpočet na rok 2025 
 
Rozpočet pro rok 2025 byl řádně zveřejněn na webových stránkách od 6.11.2024 a zároveň na Úřední 
desce. Počítá se s příjmy 5.785.501,00 Kč, s výdaji 6.039.984,00 Kč, financování 254.483,00 Kč. 
Rozpočet je přílohou tohoto zápisu. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Starý Šachov schvaluje rozpočet na rok 2025. 

 
Průběh hlasování: Pro 7   , Proti     0  ,    Zdrželi se hlasování  0  , Omluveni  0 
Usnesení č.7 bylo schváleno. 

 
 

 
 

DISKUZE 
V diskuzi se probíralo zvýšení částky za odpady na částku 700,-Kč pro příští roky. Vzhledem ke 

složitým administrativním úkonům se toto téma odkládá na dobu neurčitou. 

Zastupitele P. Slánského oslovil pan Bratiník, aby předal informaci panu starostovi o možném 

podmáčení jeho domu, z důvodu předchozích výkopových prací. Starosta tuto situaci s panem 

Bratiníkem řešil. 

Zastupitel K. Čerych vznesl dotaz o scházející nádobě na posyp, která byla umístěna naproti domu 

pana Chudoby. Starosta odpověděl, že v roce 2023 na jaře byla nádoba plná a přes léto obsah zmizel 

neznámo kam. V loňském i letošním roce se tedy nádoba nedoplňovala a letos byla přemístěna na 

jiné místo. 
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Dále se řešila černá skládka na pozemku pana Chudoby. Někteří zastupitelé o situaci se skládkou vědí. 

V letošním roce proběhlo mapování suchých a nebezpečných stromů Ústeckým krajem kolem 

pozemku pana Chudoby. Zaměstnanci kraje nás upozornili, že u pozemku s černou skládkou teče 

potůček, který černá skládka může kontaminovat. Upozornili pana starostu, že musí písemně vyzvat 

majitele k odstranění černé skládky. Bude řešeno v jednom z následujících zasedání. 

Zastupitel K. Čerych připomínkoval hromady hlíny u statku – starosta toto řešil dnes s majitelem 

statku, v brzké době by mělo být odstraněno. 

V souvislosti s touto situací a pozemkem, na kterém jsou haldy hlíny, přišel pan Šlambor s návrhem, 

zda by mu obec neprodala kus pozemku před statkem, na kterém stojí lípa. Obává se pádu stromu na 

střechu jeho stavby. Zastupitelstvo zatím nesouhlasí s prodejem pozemku z několika důvodů – lípa je 

součástí vzhledu obce, dále jde o neaktivní přístup pana Šlambory, co se týká např. zničených cest od 

jeho těžké techniky (zničený asfalt před statkem, obří haldy hlíny před hřbitovem, zničení propustku 

před hřbitovem, kdy se u zdi hřbitova drží voda a časem podmáčí zeď). Pan starosta kvůli těmto 

záležitostem již několikrát mluvil s majitelem statku a doteď se nic neděje.  Zastupitelka M.Valentová 

navrhla, ať se nechá vyhotovit posudek ke zdravotnímu stavu stromu.  

Řešil se také park u hospody – v poslední době zde parkují auta, která zajíždí a otáčí se přímo v místě 

parku anebo z druhé strany u vozovky– ničí tak plochu. V minulém volebním období se tato situace 

taktéž řešila – obec nakoupila dřevěné kůly k ohraničení parku, aby se zabránilo vjezdu aut. Samotná 

realizace se však neuskutečnila. Začátkem roku 2025 se tedy nakoupí materiál, zastupitel F. Marek 

společně se starostou J. Valentou kůly usadí a vjezd do parku nebude již možný. 

Akce Rozsvícení vánočního stromu – řešila se koordinace prací.  

 

 

 

 

 

Konec jednání:   19:00hod. 

 

Předsedající:   

Jiří Valenta  _______________________ 

Ověřovatelé:   

F. Marek ________________________ 

 

M. Valentová ________________________         

Zapisovatel:   

Lucie Halgašová   ______________________                             

 

 

 


